
From: Мария Кънева  
Sent: Monday, September 28, 2020 10:30 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Относно промяната в регламента за допълнителна точка за ясла на група 

 

Здравейте,  

Много ми е трудно да разбера защо искате да въведете тази промяна и до какво ще 

доведе тя? Логиката на събитията е следната: изкарваш две години майчинство и после 

записваш детето във втора яслена група. След една година при жребия за градина то не 

е прието??? И ти напускаш работа, за да го гледаш? Защо да го пускам на ясла, за да не 

го приемат после в градина???? Но кой ще гледа детето през тази трета година 

майчинство, в която трябва да се изкарват пари. Има някакъв смисъл да въведете доход, 

НО не фиктивнен и бюрократичен, а истински и проверен.... Защото аз лично имах 

нужда да взимам стипендия в университета, защото сме били 5 деца, но реално не 

взимах социална, защото на моите колеги майка им и баща им са с частни фирми и не 

декларират доход... Тоест няма смисъл да правите каквото и да е, защото то е 

опорочено и с това няма да се увеличат местата, а батакът ще стане по-голям... 

Единствената логика, която виждам във Вашето действие, е че искате да закриете 

яслените групи. Твърдо против съм тази точка да отпадне. 

Поздрави, 

Мария Александрова 
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